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英语大学暑假作文范文 第一篇Summer time is the best time of the is no school for months I get to do what I no tests no homework,I\'m as...
英语大学暑假作文范文 第一篇
Summer time is the best time of the is no school for months I get to do what I no tests no homework,I\'m as free as a bird.
I do many things during the summer relax by reading books watching also hang out with my friends travel with my don\'t play in take advantage of the free time to learn example,last summer I learned to summer I might study computers or vacation flies by fast,so it\'s important to do as as you can.
英语大学暑假作文范文 第二篇
拍照 Taking Pictures
I like to take pictures so much, when I go to the different place, I will ask my parents to take picture for me. Taking picture helps me record my life. I want to see what has happened to me when I look back at my life when I grow up. I want to record the beautiful moment. When I see these pictures in the future, I will be smiling. All of these wonderful memories will fulfill my life. My mother has bought me a camera, so that I can take pictures any time. I am so thankful to her, I hope I can use this camera to record the happy time of my family.
我很喜欢拍照，当我去到不同的地方时，我会叫父母帮我拍照。拍照能让我记录生活。在我长大了，当回顾我的生活的时候，我想要看看发生了什么事情。我想要记录下美丽的瞬间。在将来我看到这些照片的时候，我会笑得很开心。所有的这些美好的回忆会充实我的生活。我的妈妈给了买了一台相机，这样我就能随时拍照。我很感激她，我希望我能使用这台相机去记录我们家庭的快乐时光。
英语大学暑假作文范文 第三篇
Summertime is the besttime of the is no school for monthsI get to do what I no tests no homework,I\'m as free as a bird. I do many things during the summer relax by reading books watching also hang out with my friends travel with my don\'t play in take advantage of the free time to learn example,last summer I learned to summer I might study puters or vacation flies by fast,so it\'s important to do as as you can.
英语大学暑假作文范文 第四篇
朋友的到访 Friend’s Visiting
Last week, a friend of mine came to visit me, I felt so surprised, because we lose touch for many years, he was my classmate when I was in primary school, now five years has passed, both of us have entered college. My friend told me that he was doing a research, he remembered my home address, so he came to visit me. We talked many things in primary school, it was a beautiful memory, both of us were naughty at that time, but we loved sport, we played the basketball match and won the first place. When the time he left, we made the deal to be gather for the next time.
上周，我的一个朋友拜访我，我觉得很意外，因为我们已经很多年没联系了，他是我初中时候的同学，如今五年过去了，我们两个都已经进入了大学。我的朋友告诉我他正在做一个调查，他记得我的家庭地址，因此他来拜访我。我们谈论了很多在初中的事情，那是一段美好的回忆，我们当时都很淘气，但是我们都喜欢运动，我们打了篮球赛，并且赢得了第一名。当他离开的时候，我们都约定好了下次见面的时间。
英语大学暑假作文范文 第五篇
我在这个暑假过的很愉快，因为我的妈妈带我去了许多地方，比如：海底世界、世界之窗......
I had a very happy summer vacation because my mother took me to many places, such as the underwater world, the window of the world......
我觉得在我一生中是我最开心的一个暑假我也想在拥有一个这样的暑假，不过，一个暑假就这样过去了。
I think it\'s the happiest summer vacation in my life. I also want to have one, but it\'s gone.
不过，我还是没有泄气，我相信，下个学期还会有机会的，我的脑海里这次的暑假让我留下了深刻的印象。
However, I am not discouraged. I believe that there will be another chance next semester. I am deeply impressed by the summer vacation in my mind.
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